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De toekomst is aan de jeugd. En we hebben die jeugd 
ook wel nodig als je kijkt naar het verloop van de 
gemiddelde leeftijden van onze leden over de jaren heen 
(zie de grafiek op pagina 8). Die trend lijkt regelrecht de 
hemel in te gaan, zoals al werd gezegd tijdens de 
presentatie over onze baan en vereniging, tijdens de ALV 
van een jaar geleden. 

We zien de jeugd de afgelopen tijd veel successen 
behalen. Bij het NNO toernooi, maar ook tijdens de  
clubkampioenschappen. Zo wonnen Guido Mulder en 
Michel van Zijl het Clubkampioenschap Foursome 
Matchplay. Gezien de aanwas van de jeugd binnen de 
vereniging en de groeiende belangstelling van diezelfde 
jeugd voor wedstrijden, worden er na lange afwezigheid 
weer Clubkampioenschappen Strokeplay en Matchplay 
georganiseerd. Allemaal goed nieuws, dachten wij zo! 
Ook mooi om te zien is dat de Technische Commissie na 
vele jaren weer een jeugdteam heeft weten te formeren. 
Mogen we daarbij ook even opmerken dat er tevens een 
nieuw Dames 2 team in de competitie optreedt, met 
daarin drie dames van in de twintig. 

Terug naar de nog jongere jeugd. Is het u wel eens 
opgevallen dat diverse baantjes in en om het clubhuis 
worden uitgevoerd door diezelfde jeugd: in de 
bediening (Michel), de keuken (Jack) en de ballenwagen 
(Tim) op de driving range. Het nieuwste lid van dit team 
is Koen Hazekamp, ook hij bestuurt nu ook diezelfde 

ballenwagen. Als hij nu nog maar tijd overhoudt voor de 
redactie...
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Op het moment van het schrijven van dit voorwoord 
is het nog ijzig koud buiten. De maanden maart 
(roert zijn staart) en april (doet wat hij wil) moeten 
nog komen, maar toch begint het gevoel van 
voorjaar en weer naar buiten kunnen, te komen. De 
dagen worden langer en de vogels beginnen 
voorzichtig te fluiten. Het nieuwe golfseizoen is dus 
in aantocht! 

Binnen de vereniging zijn veel commissieleden en 
vrijwilligers volop bezig met de voorbereidingen 
voor het nieuwe golfseizoen. De data van de 
diverse Clubkampioenschappen zijn vastgelegd, de 
teams voor de competitie zijn ingedeeld, etc. Ook 
het bestuur is actief geweest in de afgelopen 
weken. De Algemene Ledenvergadering is 
voorbereid. De penningmeester heeft de 
jaarstukken over 2017 gereedgemaakt en de 
begroting voor 2018 is opgesteld. Die stukken 
zullen worden behandeld tijdens de ALV, die wordt 
gehouden op 12 maart 2018 in het clubhuis.  
Onze secretaris, Corian Kaipatty, zal tijdens de ALV 
als bestuurder aftreden. Wij zijn aan haar veel dank 
voor haar inzet verschuldigd. Het bestuur draagt 
twee nieuwe bestuursleden voor.  

Als eerste Gert Melinga, werkzaam als directeur 
private banking bij de ING Bank in Noord 
Nederland. Gert is daarnaast een fervent golfer en 
actief lid van onze vereniging en de business cup. 
Het tweede beoogde nieuwe bestuurslid is Martin 
Kanninga. Hij behoeft uiteraard geen introductie. 
Met de komst van Martin in het bestuur hoopt het 
bestuur o.a. sneller en nauwer contact te krijgen 
met nieuwe en potentiële leden. Die nieuwe en 
potentiële leden hebben in het begin van hun 
golfavontuur immers het meest en intensief contact 
met de teaching pro. 
We hebben dus het voornemen om een extra 
bestuurder te benoemen. Over een paar jaar zal 
een aantal bestaande bestuursleden vlak na elkaar 
aftreden vanwege het verstrijken van hun 
bestuurstermijn. Ten behoeve van de continuïteit zal 
nu alvast een extra bestuurder aan het bestuur 

worden toegevoegd. Het aantal bestuurders zal dus 
tijdelijk hoger zijn. 

Bij de stukken voor de ALV is een notitie gevoegd 
over de golfverzekering. We zijn van plan om met 
ingang van 2019 een collectieve verzekeringspolis 
aan te gaan, waarbij dekking wordt verleend aan 
leden die door (bijvoorbeeld medische) 
omstandigheden tijdelijk niet in staat zijn om 
gebruik te maken van hun lidmaatschap. Zij kunnen 
dan over die periode hun contributie vergoed 
krijgen. 

Tijdens de ALV zal door Jelle Pauw een interessante 
terugkoppeling worden gegeven op de enquête 
Players First. Die terugkoppeling heeft reeds aan 
het bestuur plaatsgevonden en is door de 
bestuursleden als zeer waardevol ervaren. Voorts zal 
Willemijn Bos een presentatie verzorgen. Willemijn 
is ex hockey international en heeft tijdens de 
Olympische Spelen van 2016 in Brazilië een 
olympische medaille gewonnen. Willemijn speelt op 
onze baan en zal met haar presentatie een inkijkje 
geven in haar weg naar de top en in de 
voorbereidingen van het nationale hockeyteam in 
de aanloop naar belangrijke toernooien. 

Het bestuur hoopt op een grote opkomst op 12 
maart!

Jeroen Reiziger
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Ook zij vieren een lustrum! Precies op 1 maart 2018 
is het tien jaar geleden dat de W.A. van 
Lieflandschool op de DG&CC haar leerlingen de 
ruimte bood om sociale -en arbeidsvaardigheden 
op te doen. Het idee ontstond via Karst Hoogsteen, 

voormalig directeur WMD en mede-eigenaar van 
de baan en zijn echtgenote, zelf eerder ook 
werkzaam in het speciaal onderwijs. Inmiddels 
lopen er al tien jaar lang elke donderdag zo’n drie 
tot vijf leerlingen op de baan om bij de 
greenkeepers ervaring op te doen in het sjouwen 
van takken, onkruid wieden, of rapen van ballen 
buiten de drivingrange. Voor hen is het een 
typische LOL-plek, een Leren op Locatie-plek. 
Deze donderdag zijn het Stein, Jeremy en Sylvester 
die in de kantine van de greenkeepers vast 
kennismaken met de baan en de mensen met wie 
ze een week of tien lang zullen gaan werken. 
Jeremy heeft vast een rode overal aangetrokken, 

‘want van dat gesleep met takken wordt je broek zo 
vies.’ Stein is al eerder hier geweest en ‘vindt het 
ballenrapen het leukst’, Stein zit met oordopjes op 
te luisteren naar muziek en wacht rustig af wat hij 
straks zal gaan doen. Het zijn jongens en meiden 
met een licht verstandelijke beperking en soms 
bijkomende beperkingen zoals ADHD of autisme 

aanverwante stoornissen. Ze hebben er voor 
gekozen om hier een seizoen lang sociale- en 
arbeidsvaardigheden op te doen. En nee, ze mogen 
niet op de foto, daar zijn duidelijke afspraken over 
gemaakt. De bijgaande foto’s zijn dus niet van deze 
drie jongens maar van Ruud, Robert en Kemran die 
een eerder seizoen zijn geweest.  
Coördinator José Dunnewind licht toe: ‘Naast de 
DG&CC, waar we overigens erg blij mee zijn dat 
onze leerlingen hier mogen werken, zijn de 
leerlingen ook een periode bij de Albert Heijn in de 
stad, waar ze o.a. vakken vullen, of verzorgen ze de 
catering bij de Koninklijke Visio in Vries. Verder 
ervaren ze het werken met ouderen bij 
Zorginstelling Kloosterakker te Assen en 
onderhouden ze een particuliere tuin in Zeijen en 
bij een zorginstelling. Al deze oefensituaties zijn 
gericht op een zorgvuldige toeleiding naar 
(beschutte) arbeid of dagbesteding. 

Hier op de baan is Chris Kombrink vooral de man 
geweest die een geweldige verbinding heeft 
gelegd met onze leerlingen en elke week ‘met ziel 
en zaligheid’-opdrachten gaf aan onze jongeren. Dit 
heeft er een aantal jaren geleden toe geleid dat 
één van de jongeren, Daniël Kraan, die veel ‘feeling’ 
heeft voor het vak, een tijdelijk dienstverband heeft 
gekregen bij de greenkeepers en nu nog steeds 
elders werkzaam is in het groen. Natuurlijk is er 
altijd wel een begeleider vanuit de van 
Lieflandschool aanwezig, maar de opvang op de 
baan, het gezamenlijk de werkopdrachten 
bespreken en uitvoeren en kunnen functioneren in 
een team, is van cruciaal belang voor het 
ontwikkelen van werknemersvaardigheden´. De 
komende tijd zal die rol worden overgenomen door 
Erik van Wijhe van Vos Ruinerwold.

Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen (MVO) 
Joke van der Ven
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Wij hebben een UNIEK CONCEPT met alle
kennis, materiaal en textiel in eigen huis.

Hierdoor hebben wij snelle levertijden
en garanderen een hoge kwaliteit.

Borduren of bedrukken aan u de keus.

BEDRIJFSKLEDING
PROMOTIONELE KLEDING
GOLFKLEDING
HANDDOEKEN
GOLF-TOWELS

info@enigma.nl | 050-549 34 71
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Wij kunnen terugkijken op een goed jaar voor de 
Stichting Handicart. De Handicarts zijn veelvuldig 
gebruikt. Er zijn helaas momenten dat “Nee” 
verkocht moet worden omdat alle Handicarts in 
gebruik zijn. Om die reden wordt nagedacht over 
een uitbreiding. 

De totale opbrengst voor het 
gebruik van de Handicarts is wel 
iets gedaald, maar dat is alleen 
veroorzaakt door het slechte voor- 
en najaar in 2017. Geruime tijd was 
de baan zo nat dat er geen 
mogelijkheid was om de Handicarts 
in te zetten. Wij hebben 25 nieuwe 
donateurs en/of gebruikers kunnen 
inschrijven. Daarnaast zijn er helaas 
14 donateurs en/of gebruikers die 
hun bijdrage stoppen. Uiteraard zijn er in een aantal 
gevallen duidelijke/logische redenen voor. Er zijn 
ook donateurs en/of gebruikers die om onbekende 
redenen geen bijdrage meer doen. Om de huidige 
Handicarts en een mogelijke uitbreiding te 
bekostigen is het noodzakelijk dat de inkomsten ten 
minste op hetzelfde niveau blijven en natuurlijk nog 
liever stijgen. 

De kosten van de Handicarts zijn hoog. Eén rit van 
een gebruiker kost € 10,- en de gebruiker betaalt 
hiervoor € 4,-. Er zijn ook ritten die meer 
opbrengen. In het afgelopen jaar zijn er 756 ritten 
geweest waarbij ongeveer een derde meer 
opbrengt dan € 4,- per rit. De totale kosten voor de 
genoemde ritten zijn dan € 7.560,-. Met een 
opbrengst van ruim € 4.800,- zit er nog een aardig 

verschil tussen. Dit bedrag moet dan op een andere 
wijze worden opgebracht zoals door onze 
donateurs en gebruikers en de Handicartwedstrijd. 
Landelijk doneert de gebruiker gemiddeld € 50,- en 
een donateur betaalt gemiddeld ongeveer € 25,-. 
Bij ons doneert een gebruiker gemiddeld bijna € 
37,- en een donateur betaalt gemiddeld bijna € 23,-.  

In 2018 staan een aantal veranderingen 
op stapel. De eerste is om gebruikers 
de mogelijkheid te geven om ook bij 
minder goede baanomstandigheden 
gebruik te laten maken van Handicarts. 
Dit is dan mogelijk om via een vooraf 
bepaalde route te rijden. De planning 
was om dat al eerder mogelijk te 
maken, maar de erg natte baan in de 
afgelopen maanden heeft dit 

tegengehouden. In de loop van het jaar wil de 
Stichting Handicarts het reserveren van een 
Handicart mogelijk maken via de gebruikerspas. De 
gebruikerskosten worden vervolgens automatisch 
afgeschreven van een opgegeven 
bankrekeningnummer. Hierbij is het wel 
noodzakelijk dat de gebruiker zijn jaarlijkse donatie 
voldoet. Zodra meer informatie beschikbaar is over 
de veranderingen worden de betrokkenen 
geïnformeerd. 

Als je een vraag hebt over de Stichting Handicart 
aarzel dan niet om mij aan te spreken op de baan. 
Bij de receptie en in het clubhuis liggen formulieren 
waarmee je je kunt aanmelden als donateur. 

Doneer nu voor later.

Gerda Koster, clubconsul De Drentsche
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Plannen van de DG&CC voor nieuwe seizoen 

Het is inmiddels een traditie geworden: aan het 
begin van het nieuwe golfseizoen hebben we als 
Zeijdelinks een gesprek met Jan-Willem en Jelle 
over wat we het komende jaar vanuit de DG&CC 
kunnen verwachten.  
We splitsen het gemakshalve even op in vijf 
onderdelen: 
• De baan 
• Infosystemen 
• De golfschool 
• Het Clubhuis 
• Marketing DG&CC 

De baan 
Dit jaar is het belangrijkste nieuws wel dat over de 
baan. Op 20 februari heeft de DG&CC een contract 
gesloten met Vos Ruinerwold Golf BV, zoals we ook 
allemaal in de speciale Nieuwsbrief hebben kunnen 
lezen. Beide heren zijn er trots op.  

Jan-Willem: ‘Voor komend jaar betekent het dat het 
budget voor het technisch onderhoud van de baan 
fors wordt verhoogd. Niet alleen de greens vragen 
een stevige investering, maar ook alles in en 
rondom de baan. De basisstandaard moet omhoog. 
Ook de paden worden stevig opgefrist. Er komt een 
nieuw team van zes vaste greenkeepers, met als 
hoofd greenkeeper André Turkstra. André is alle 

dagen op de baan te vinden, net als de andere vijf. 
Vanuit Vos Ruinerwold komt Erik van Wijhe als een 
soort supervisor één dag per week kijken hoe onze 
baan erbij ligt. Erik heeft ook de supervisie over alle 
andere banen die Vos in beheer heeft, dus kan 
goed vergelijken en kennis delen. Voor ons 
betekent het voorlopig in ieder geval anders 
doorzaaien en bemesten. Dat zal overigens ook 
betekenen dat de baan er in het vroege voorjaar 
misschien even wat minder bij zal liggen, maar dat 
is noodzakelijk. 
‘Eerst het zuur, dan het zoet?’  
‘Precies!’ 
‘En naast de ballenbak komt er op advies van Bart 
Snijders als baancommissaris een tweede 
spuitplaats.’ 
Infosystemen 
Bij de receptie én in het Clubhuis worden schermen 
aangebracht met daarop continu informatie over de 
baanstatus en allerlei nieuwtjes die te melden zijn, 
ook dat is nieuw. Bij de receptie zien we vanaf 1 
maart Ryanne de Jong. Zij zal er het hele seizoen 
zijn en zij zal zich inzetten om de leden ook allemaal 
zo snel mogelijk te leren kennen. Overigens 
benadrukt Jan-Willem daarbij het volgende: ‘De 
receptioniste heeft een niet te onderschatten taak. 
Het gaat niet alleen maar om de leden, maar ook 
over allerlei afwikkelingen met de Golf Lodge. Ik 
hoop dat iedereen daar begrip voor heeft.’  
Op de parkeerplaats bij de Golf Lodge komen 
overigens vijf plaatsen voor campers, dus inclusief 
water en elektra, en ook daar krijgen de dames op 
de receptie mee te maken. 

De golfschool 
De golfschool krijgt er extra ruimte bij. Nog dit jaar, 
waarschijnlijk na de zomer, wordt de driving range 
aan de Golf Lodgezijde verder overkapt. Helemaal 
aan de rechterkant, dus aan de kant van de Golf 
Lodge, komen twee aparte ‘pro-ruimtes’ en twee 
aparte ‘pro-matten’. Van daaruit worden de lessen 
gegeven. Dat betekent dus voor volgend jaar dat er 
in de winter geen tent meer komt. Volgens Martin, 
Bob en Sven is dat ook niet nodig. Sven is intussen 
de opleiding tot teaching pro aan het volgen, die 
wordt van golf-pro teaching pro. Daarnaast zal er op 

Het nieuwe greenkeepersteam. Van links naar 
rechts Gijs Molenbeek, Harco Hoiting, Andre 
Turkstra (Hoofd greenkeeper) en Arjan Ten Brinke 

Joke van der Ven
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de driving range nog een derde target worden 
geplaatst. Dat is onderdeel van het partnerschap 
met ING en draagt bij aan het stimuleren en 
attractiever maken van de golfsport. 

Het Clubhuis 
In het clubhuis zullen kleine dingen als tafels, 
stoelen en zittingen waar nodig worden vervangen 
en dat gedurende het hele jaar. Dat geldt ook voor 
de vergaderruimtes boven. Daar komen overigens 
allemaal nieuwe stoelen. Aan de bar in het clubhuis 
wordt geprobeerd zoveel mogelijk dezelfde 
gezichten te houden. 

Marketing 
Om nieuwe leden te werven worden er het komend 
jaar allerlei acties uitgezet. Jelle: ‘We gaan scholen 
uitnodigen, verschillende hockeyverenigingen uit 
Assen en Groningen en we zullen op gezette tijden 
clinics organiseren. Ons ledenbestand veroudert 
net zoals bij alle golfclubs, dus we zetten flink in op 
marketing. Belangrijk onderdeel daarvan is Players 

First, dat is een doorlopend 
tevredenheidsonderzoek onder leden die landelijk 
wordt georganiseerd door de NVG en NGF. Het 
houdt in dat jaarlijks 1/3 van de leden een 
vragenlijst krijgt te beantwoorden en waarop ze 
aangeven hoe tevreden ze zijn met onze baan. 
Dankzij deze enquête is Martin 2e golfpro van 
Nederland geworden. Fantastisch natuurlijk.  
Daarnaast maken we dit jaar een specifieke 
DG&CC-uitgave met daarin alle mooie 
bijzonderheden over onze baan. Die gids kunnen 
we op zoveel mogelijk plaatsen uitdelen. 
En last but not least: Wij willen ervoor zorgen dat 
onze NPS, onze Net Promotor Score, die ook in het 
bedrijfsleven wordt toegepast zo hoog mogelijk 
wordt. Op de Algemene Leden Vergadering heb ik 
daar veel over verteld.’ 
 
Het wordt een stevig jaar dus voor de DG&CC en 
we zullen de resultaten allemaal gaan zien! 
Dank voor de info, namens de redactie van de 
Zeijdelinks!
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Bart Snijders

De Drentsche Geschiedenis & Cultuur Club 
Provisorische Historische Kring De Drentsche

Aansluitend op de Algemene Ledenvergadering 
van 18 april 2017 werd een presentatie verzorgd 
over de (ontstaans-)geschiedenis van de golfbaan, 
de vereniging en de omgeving. We sluiten het 
vierluik af met een aantal grafiekjes, enkele 
bijzondere gebeurtenissen en een blik op de 
toekomst. 

De baan en de accommodatie ontwikkelden zich 
steeds verder. De aanbouw van de zaal aan het 
clubhuis gaf een belangrijke impuls aan de 
mogelijkheden om evenementen en toernooien te 
organiseren, zonder dat het normale clubleven werd 
verstoord. Ook de bouw van de lodge - in 2012 in 
gebruik genomen - getuigde opnieuw van visie. Zo 
kon men ‘lekker spelen, eten, zuipen en naar je 
bedje kruipen’. Weer uit dat bed komen was een 
heel ander verhaal voor Arjen N., die door de 
schoonmaakster gewekt werd: ‘u moet over 5 
minuten afslaan’. 

Alle investeringen en inspanningen waren niet voor 
niets: in 2013 hoorde de DG&CC bij de top 3 bij de 
NGF awards voor de beste baan van het jaar, 
waarbij vooral de gastvrijheid een belangrijke rol 
speelde. Over bezoekers gesproken: Pieter van 
Vollenhove heeft nog eens op onze baan gespeeld, 
samen met Relus Ter Beek. Volgens de overlevering 
gooiden beveiligers in de bosjes ballen terug (zo 
komt het Koninklijk Huis dus aan mooie handicaps). 
Erik de Zwart (vermogend media-ondernemer) 
kwam per helikopter om een paar rondjes te lopen - 
Marshal Leo mocht mee om een rondje boven de 
baan te vliegen. En van een iets andere aard: de 
(destijds in de regio gesignaleerde) wolf is op de 
golfbaan geweest, er was een afdruk van de poot in 
een bunker gesignaleerd. Ook niet-golfers lieten 
zich niet onbetuigd: een zwerver met een 
opblaaspop, een vrijend paartje op de Witte lus, 
wie zei ook weer dat golf voor een kleine elitaire 
groep was? 

Om een beeld van de vereniging te geven hebben 
we naar enkele kenmerken gekeken, waaronder de 
leeftijdsopbouw: de gemiddelde leeftijd loopt ieder 
jaar iets op, zo de hemel in, zou je kunnen zeggen. 
We zien wel een terugloop in het aantal leden, wat 

deels verklaard kan worden door de crisis en een 
verschuiving van lid naar Q-kaarthouder (geen lid 
meer maar wel een handicapregistratie bij de 
DG&CC). 

Een aparte groep binnen de leden zijn de 
vrijwilligers, zonder wie geen vereniging kan 
draaien. Gelukkig zijn er bij ons heel veel actief. De 
Drentsche kende tot voor kort twee leden van 
Verdienste, althans volgens de Zeijdelinks: Dik 
Boers, die in 2008 werd geëerd met de Gulden 
Bouwstien, en nog een keer Dik Boers, in 2015 
geëerd met een stropdas en zijn naam op een apart 
bordje in het clubhuis. Hij is het prototype van de 
vrijwilliger. Onlangs is ook Henk van Halteren deze 
eer te beurt gevallen. 
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Nog wat bijzonderheden die onze geschiedenis 
kenmerken: tijdens een seniorenwedstrijd werden 
binnen een half uur twee holes-in-one gemaakt: 
Anne Bultstra en Siemen de Jong. Maar wat dacht u 
van drie holes-in-one binnen één familie? Erg knap 
van Elzo Polling en Anja Veldkamp. De meesten van 
ons kunnen alleen maar dromen van onze namen 
op een hole-in-one bordje. 

Tot dusverre hebben we nog maar vier voorzitters 
gehad. Eigenlijk zijn we dus een saaie club, waar 
nog nooit een motie van wantrouwen tegen het 
zittende bestuur is ingediend. Rob Hartmans van de 
Rijdt leidde de startfase en het opzetten van de 
structuur. Bart Noordewier nam het stokje over in 
de op- en uitbouwfase. Hij won de jaarlijkse 
voorzitterswedstrijd in Rotterdam. Daardoor mocht 
De Drentsche de voorzittersdag in Assen 
organiseren, voor allemaal blanke mannen, dat 
geeft natuurlijk wel te denken. Zijn laatste daad als 
voorzitter was het opstellen van een 
calamiteitenplan. Hij heeft er als eerste ook 
daadwerkelijk gebruik van gemaakt, gelukkig 
verliep alles op rolletjes en is hij volledig hersteld. 
Henk van Halteren was er in de consolidatiefase en 
probeerde ons te wapenen tegen het landelijke 
beeld van terugloop in ledenaantallen. En nu 
hebben we Jeroen Reiziger, die de continuïteit 
moet waarborgen. 

Samenvattend: we hebben bloeiende club, een 
evenwichtige, goede verhouding tussen de 
vereniging en de DG&CC, we zijn uitgegroeid tot 
één van de mooiste banen van Noord-Nederland. 
Maar stel je nou eens voor dat:  
- de rijke minister Cremer er niet was geweest, 
evenmin als zijn schuins marcherende schoonzoon 
Jonkheer Meester Roëll; 
- het Zeijerveld - ‘als je iemand een loer wilde 
draaien, moest je hem een stukje Zeijerveld 
verkopen’- zeer vruchtbare grond was geweest;  
- Joop Leene geen hoofd Gemeentewerken was 
geweest; 
- Jur van Dijk en Gerard Jol geen rondje op de 
Noord Nederlandse hadden gelopen en de greens 
daar beter waren geweest; 
- vier particuliere oprichters niet bereid waren 
geweest hun eigen portemonnee te trekken;  
- de familie van Jur van Dijk na zijn overlijden zich 
uit het project zou hebben teruggetrokken?  
Tja, dan was er wellicht een heel andere golfclub 

geweest  
Maar regeren is vooruitzien, en we willen jullie 
graag meegeven hoe de DG&CC er over 30 jaar uit 
zal zien. De sequoiabomen in het Arboretum zijn 
fors gegroeid. De toegangsweg naar de baan gaat 
er doorheen naar vakantiebungalows op Rood 9. 

Op Geel 2 staan luxe villa’s en een futuristisch 
verzorgingstehuis (voor degenen die de 2500,- euro 
renteloze lening als aanbetaling hebben gebruikt). 

Betekent dit, dat de golfclub dus ter ziele is? 
Welnee, al spelen we golfwedstrijden in 3D virtual 
reality, dus een baan is niet echt meer nodig. Zie de 
foto van Heren 1 over 30 jaar… 
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Gerrit van de Werken

Lieve Hanneke, 

Het is me een mooie boel. Het hele marshaldom is 
in diepe winterslaap en toch verwacht de redactie 
duivenpost. Eigen schuld. Ik had de komkommertijd 
moeten uitsluiten van mijn toezegging om columns 
te schrijven. Maar ja. Het is zoals het is. 
De reacties op mijn debuut waren om een cliché te 
hanteren hartverwarmend. Op een enkele 
uitzondering na. Maar een columnist met 
zelfrespect gaat daar natuurlijk niet op in, hoewel in 
een enkel geval mijn vingers jeukten. Ik ben 
overigens wel wat in verwarring over de vraag hoe 
ik nu precies heet, gezien de spelling van mijn 
achternaam. Twee varianten in één nummer is wel 
wat overdreven. Toch? 
De winter gaat niet geheel aan mij voorbij zonder 
de DG&CC en omstreken. Allereerst ontbood de 
directie mij op een regenachtige decembermiddag 
in Midwolda of all places voor een soort 
personeelsuitje. Dik voor mekaar, daar niet van, en 
inclusief een soort spel, "Wie is de mol?" geheten. 
Ik kende het fenomeen slechts van horen zeggen, 
maar zat desondanks in het winnende team. Dat 
kwam waarschijnlijk omdat de notoire valsspeler 
Jelle Paauw er ook deel van uitmaakte, maar ook 
omdat de in onze groep verblijvende mol zijn taak 
om de handel te saboteren wat luchtig opvatte. Al 
met al een leuke bijeenkomst, ondanks de 
voortdurende dreiging van een fikse 
gasgerelateerde aardbeving. 

Begin januari bezocht ik met vier collega-marshals 
op de Gelpenberg een soort trainingsdag van de 
NGF. Het is altijd moeilijk om te verwoorden wat je 
daar nou precies aan hebt, maar ik kan het 
proberen. Ik weet wel dat we het nog niet zo 
beroerd voor elkaar hebben, gezien het feit dat 
anderen een hoop sores hebben om een kudde 
vrijwilligers van soms wel veertig mensen aan de 
praat te brengen en te houden. Ik persoonlijk vind 
Ed en Willem Bultstra al ingewikkeld genoeg. De 
oudste van de twee dwong mij tijdens de 
middagsessie om in het kader van een soort casus 
op te treden tegen (of eigenlijk voor) een mevrouw 

die met een ballenhengel irritant in een 
waterhindernis stond te poken op zoek naar een 
kennelijk dierbare bal. "Van mijn man gekregen, en 
zóóóóó'n mooi logootje!" kraaide ze opgewonden. 
Eigenlijk stond het wicht gewoon in de vuurlijn haar 
ballenvoorraad aan te vullen. Tijdens het 
aanspreken van mevrouw vlogen de golfballen van 
een achterop komende flight me om de oren. Anne 
Bultstra wordt bedankt. En die mevrouw met haar 
NGF-truitje ook trouwens. Ik heb, behulpzaam als ik 
ben, haar bal opgevist: Blokkerlogo! En haar hengel 
in het water gegooid, hetgeen me een daverend 
applaus van mijn medecursisten opleverde. 
Verder weet ik nu dat de ideale marshal rechtstreeks 
dient af te stammen van Onze Lieve Heer. Hij/zij 
moet, en de opsomming is verre van compleet, 
goed met een snelle buggy overweg kunnen, 
onzichtbaar aanwezig, paniek- en stressbestendig, 
consequent, duidelijk, flexibel, representatief, van 
onbesproken gedrag, servicegericht, dienstbaar en 
gastvrij zijn, spelinzicht hebben, kunnen omgaan 
met mensen, luisteren, conflicten hanteren, 
handmatig en elektrisch reanimeren, snel inspelen 
op situaties en niet te vergeten mijn favoriete item: 
vooral niet discussiëren in de baan. En jawel, ik zou 
het bijna vergeten, ook nog gevoel voor humor 
hebben. Conclusie: met z'n zessen komen we een 
heel eind. De Drentsche heeft het dus maar met 
ons getroffen. Ons gemiddeld dienstverband duurt 
inmiddels 7 jaar (vooral dankzij onze Gerard met zijn 
16, hulde) terwijl men elders nog niet de helft haalt. 
Een niet nader te noemen golfclub telt naar eigen 
zeggen in het marshalbestand hoofdzakelijk, en ik 
citeer, "lamzakken". Wel, je kunt van ons veel 
zeggen, maar dat niet. Hoop ik. 

De deadline verstrijkt een kleine twee weken 
voordat we weer in functie de baan in gaan. Voor 
die tijd gaan we onze reanimatievaardigheden 
verder ontwikkelen, gaan we bij baas Kamstra op 
functioneringsgesprek, maken we het wagenpark 
startklaar, ga ik mijn chef nog vragen wanneer het 
twee jaar geleden aan mij beloofde dienstregenpak 
komt (doe maar maat L) en of er al gevorderde 
plannen zijn voor toiletten in de baan. Dat is 
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namelijk niet alleen prettig voor met name de 
golfende vrouwen met hoge nood, maar ook voor 
mij. Niet heel lang geleden trof ik pal langs het pad 
tussen wit-3 en -4 een heuse mensenbolus aan. De 
details zal ik je besparen. Een manager vroeg mij 
hoe ik wist dat het fenomeen van humane komaf 
was. Simpel. Dieren gebruiken volgens mij nooit 
toiletpapier, en zeker niet met roze bloemetjes. Tja. 
En wat doet de marshal dan? Die rijdt naar de 
greenkeepersloods, haalt een schep en begraaft de 
bende met militaire eer in het bos, met roze 
bloemetjes en al. Als dat geen dienstbaarheid is... 

Maar het kan beroerder. Ik heb afgelopen zomer 
ook eens op een vroege zondagmorgen de 
omgeving van de green van wit-7 moeten opruimen 
na een nachtelijke invasie van feestende passanten. 
Vlaggenstok gebroken, bunkerharken in het water, 
resten van een kampvuurtje in de naastgelegen 
bunker, afvalbak met standaard en al uit de grond 

getrokken en een pikante mix van bierflessen, 
kroonkurken, glasscherven, etensresten en heuse 
condooms zonder verpakking all over the place. Als 
dat geen servicegerichtheid is... 
Doe mij maar een naar-ballen-hengelende NGF-
dame. Of desnoods een green vol pitchmarks. 

Intussen heb ik ook mijn 70e verjaardag beleefd. 
Gerard en ikzelf laten het tempo een paar 
procenten zakken. De youngsters Frits, Jacob, Anne 
en Lex zetten wel een tandje bij. Want zij hebben 
op De Gelpenberg geleerd dat marshal zijn 
teamwork is. 

Lieve Hanneke, ik wens jou, de rest van de redactie 
en al die andere voorbeeldige golfers een mooi 
golfseizoen toe. 
En voorts ben ik van mening dat er toiletten… 
Ach nee, daarover hebben we het al gehad. 

Nu de rook van het vorige seizoen is opgetrokken en het nieuwe seizoen zich alweer bijna aandient is het 
goed nog even stil te staan bij de bijzondere prestaties van onze clubkampioenen van vorig jaar. 

CK Strokeplay: Sven-Erik Zandvoort  
CK Strokeplay Senioren: Roel van der Velde en Antien Lekkerkerker  
CK Matchplay: Yteke Willems en Leon Hatzmann  
CK Par 3: Alex Goos 
CK Mixed Foursome: Joop Onnekink en Antien Lekkerkerker  
CK Matchplay Foursome: Michel van Zijl en Guido Mulder  
CK Matchplay Senioren: Antien Lekkerkerker en Roel van der Velde 

Benieuwd wie dit jaar de prijzen gaan claimen en of het dames lukt tot een Clubkampioenschap 
Strokeplay te komen…

Clubkampioenen 2017 
Eric Afman
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Joke van der Ven

… Dè Coutinho’s! 

Coutinho? Een Portugese naam, maar wel van 
eeuwen her. Rond 1500 uit Portugal verdreven 
vanwege een Joodse achtergrond. Inmiddels niet 
meer praktiserend Jood, maar daarom misschien 
iets meer dan gemiddeld geïnteresseerd in de 
recent weer oplevende rassenhaat en het 
extremisme. Zij is volbloed Nederlandse, geboren 
in Sleen, jongste dochter uit een boerengezin van 
zes kinderen. Ze ging studeren en koos de 
bibliotheekopleiding in Groningen. Hij studeerde 
aan de ALO. Daar ontmoetten ze elkaar voor het 
eerst, nu ruim 46 jaar geleden tijdens Bommen 
Berend. Het was meteen bingo. Intussen zijn ze 44 
jaar getrouwd, acht dagen na elkaar jarig en beide 
nu ruim twee jaar ‘met pensioen.’ Op de baan zijn 
ze onafscheidelijk en staan ze bekend onder de 
naam die goed zou scoren als het trapeze echtpaar 
in het circus. May we prrresent you: Dè Coutinho’s!! 
Gini grinnikt meteen. ‘De trapeze hebben we thuis 
gelaten!’ 

 
We lopen Geel. Gini’s keuze want ’de zonnigste 
baan.’ Roeland, Hcp 16.4, slaat af met een korte 
veelzeggende vinnige backswing. Hij is wat 
impulsiever dan Gini, hij slaat minstens 175 m. af. 
Gini, Hcp 18.6, strekt de lange armen en laat ze 
rustig en soepel als molenwieken draaien. 
Ogenschijnlijk zonder inspanning slaat ze de bal 
daarmee steevast op 150 m. of verder. ‘Zij is veel 
meer doordacht’, vindt Roeland. 
 

Allebei hebben ze een boeiende carrière achter de 
rug. Hij in het onderwijs als docent, decaan, 
counselor en directielid van het Nassaucollege in 
Assen, zij als docent directielid van de 
Hanzehogeschool en de laatste jaren als bestuurder 
van het Drenthe College.  
Ze genieten van de vrijheid en kozen ervoor om 
‘voorlopig geen bestuurswerk meer te doen’. Maar 
betrokken als ze zijn bij de club zijn ze door Pauline 
‘gestrikt’ om een ‘projectje’ te runnen, de productie 
van een DGCC-gids met daarin alle specifieke 
wetenswaardigheden van de baan. Dat is leuk en 
overzichtelijk. Want ja, ze gaan zo wel twee 
maanden op reis met de camper.  
 
Het mooiste aan het werk vond Roeland de 
omgang met pubers. 
‘Pubers?? Wat vond je daar zo mooi aan, die zijn 
toch hartstikke dwars?’ 
‘Niet als je ze de goeie vragen stelt.’ 
‘Zoals??’ 
‘Tja, pfff… laat ik een voorbeeld geven. Het was de 
tijd dat ik decaan was. Een docente kwam naar me 
toe. Ze wilde een leerling de klas uit sturen, maar 
die weigerde weg te gaan. Ik heb haar gezegd, 
weet je wat. Ik kom met je mee en doe dezelfde 
oproep om de klas uit te gaan. Op het moment dat 
hij dat weigert, ga jij met alle andere leerlingen de 
klas uit en ga je naar een ander lokaal. Ik blijf dan in 
de klas met die leerling zitten, dan kijken we wel 
wat er gebeurt. Aldus geschiedde. De leerling 
weigerde ook op mijn verzoek om de klas uit te 
gaan en vervolgens vertrok de docente met alle 
andere leerlingen naar een ander lokaal. Die 
bewuste leerling wou ook mee, maar tegen hem zei 
ik toen ik naast hem was gaan zitten, ‘nee, jij wou 
net niet weg, dus nu ook niet.’ Vervolgens heb ik 
een prima gesprek met zo’n leerling gehad en 
daarna nooit gezeur meer gehad.’ 
 
Het is die creativiteit en Engelse humor die Gini het 
meest in hem waardeert. ‘Hij heeft altijd van die 
onverwachte invalshoeken. Ook op vakantie. Dan 
vertrekken we maandenlang met de camper, 
stoppen we bij een paar mooie plaatsen en weet 
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Roeland zomaar de meest interessante plekjes te 
vinden.’ 

Trots is Roeland ook op het trimclubje dat hij in de 
tachtiger jaren met collega’s is gestart. ‘Docenten 
werken best solitair. En als docent LO vond ik het 
wel aardig om zo’n clubje docenten op sleeptouw 
te nemen door elke vrijdagmiddag met elkaar te 
gaan trimmen. Daarna wat drinken en bitterballen 
eten in Hotel de Jonge én onderwijsperikelen 
bespreken. Het grappige is dat die docenten later 
voor een groot deel in leidinggevende posities 
terecht zijn gekomen.’ 

Voor Gini verliep haar carrière iets anders maar niet 
minder opvallend. Na haar werk als bibliothecaris 
werd ze docent op de HEAO, lid van het 
faculteitscollege economie van de 
Hanzehogeschool en later directeur van de 
marketing & communicatieafdeling van diezelfde 
opleiding en eindigde als lid van het College van 
Bestuur van het Drenthe College. ‘Ja, ik ben en blijf 
natuurlijk wel een Drentsche!’  
‘Het mooiste vond ik de periode dat ik kon bouwen. 
Op de HEAO, nu Hanzehogeschool, werd me 
gevraagd een leergang communicatie op te zetten. 
In tien jaar tijd is dat uitgegroeid tot een opleiding 

van 0 naar 1000 studenten! Dat heb ik echt 
fantastisch gevonden. Later, als lid van het College 
van Bestuur van het Drenthe College, heb ik een 
opleiding automotive geïnitieerd, pal naast het TT-
circuit. Daar ben ik ruim vijf jaar mee bezig geweest 
en draait nu als een tierelier.’  
Onderwijl slaan ze beide hun ballen vooral rechtuit, 
ver en steady. De vragen lijken geen invloed te 
hebben op hun spel. 
 
‘Wat waardeer je het meest in Gini?’  
Roeland hoeft er geen seconde over na te denken. 
‘Het maatje zijn! In voor- en tegenspoed zijn we 
altijd met elkaar in gesprek gebleven. Problemen 
hebben we altijd goed op kunnen lossen, terwijl we 
ook allebei heel erg ons eigen gang zijn gegaan.’  
Voor Gini is het vooral Roelands creativiteit, zijn 
gortdroge humor en relativeringsvermogen wat ze 

waardeert. En zijn muziek. Hij speelt saxofoon in het 
orkest ’Jazzle’ en verzorgt daarmee zo’n vijf keer 
per jaar een optreden, zoals vorig jaar op de 
Vrienden- en Vriendinnendag. 
Een bijzonder duo. Dat met elkaar omgaat in 
‘smooth harmony’ om het maar in muziektermen te 
houden en dat voor de club nog best veel kan gaan 
betekenen.
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Clubavond 2018, een nieuw seizoen 
Razende Reporter

Voorbij. Geen snik. Geen traan. Gelukzalig gevoel. 
De winter is over en benieuwd hoe het met uw 
clubs gaat. Beetje roestig wellicht nog na een lange 
winter, denk ik. Wel een kwakkelende winter. Eerst 
veel regen en geen vorst (behalve Wim-Lex, maar 
dat telt niet), en daarna een gouden regen en 
aansluitend een dikke week vorst met natuurijs en 
Elfstedenkoorts. Leuk voor de liefhebbers. Gelukkig 
dat onze baan al weer wat groener is. Het gras 
lekker hoog. De voorraad ballen naar ik hoop 
voldoende.  
Verkiezingen achter de rug, gemeenten weer 
bestuurd. Kortom, ze kunnen ons op 
woensdagavond wel weer missen. Thuis ook, schat 
ik in. Ook daar gaan voor een aantal van ons de 
vlaggen uit. Geen verplicht samenzijn meer voor de 
kachel. Effe lekker weg op eigen golfbaan. Dus 
ouderwets weer aan de gang, clubavondgangers! 
Of toch nog nieuws? Jazeker. Martin Kaipatty stopt 
met de organisatie en zijn opvolger is bekend: 
Maarten Proost. Samen met uw Razende Reporter, 
die er zeker nog een jaartje aan vast plakt. 
Aanmelden aan de (stam)tafel of - zo je wilt - in de 

kelder met je lidcode bij een computer die niet 
drinkt, niet rookt, niets terugzegt, geen humor 
heeft, slechts registreert. En deelname is helemaal 
gratis, voor niets. Dus geen contanten en ook niet 
per pas. Je kunt ook te veel registreren, zeg maar. 
Te veel verandering wekt weerstand, denk ik. Zal 
volgend jaar wel komen. Je kunt het efficiënt 
noemen, onpersoonlijk is een andere mogelijkheid. 
Kiest u zelf wat bij u past. Wel als het even kan 
qualifying, dat dan weer wel. De uitslagen direct 
aan tafel en in het weekend erop in de mailbox van 
de smartphone. 

Ook weer gezellig nazitten onder het genot van een 
hap(je) en drankje(s). Waarschijnlijk weer sterke 
verhalen. Op de nieuwe leest geschoeid, dat moet 
haast wel. Want met een ouderwets verhaal kom je 
er niet meer tegenwoordig. Zet je gehoor aan tot 
scanderen, dat is de trend. Het zullen me weer 
gezellige en gemoedelijke avondjes worden. We 
starten op woensdag 3 mei. Inschrijven vanaf 17.15 
uur en starten tussen 17.45 en 18.45 op basis van 
volgorde van inschrijven.

Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”
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Cees Meeuwsen

Ons nationaal Orakel zei het reeds: ‘Als je niet kijkt, 
zie je het niet!’ 
Bij ons geldt: ‘Waar is de bal? Sorry, ik keek net 
even niet, geen idee.’  
Dus dan moet er gezocht worden, gaan we kijken 
en dan gaat er voor sommigen een wereld open.  
Zo kun je het rondje golf ook ZIEN. Schakel eens 
over van de focus ‘bal’ naar ‘Waar loop ik eigenlijk, 
welke indruk blijft me bij?’, naast ‘Hoe ligt de bal, 
wat is de afstand tot, hoe waait de wind?! etc.’  
Daarom dit stukje.  
 
Zwammen in de winter 
De echte paddenstoelentijd is voorbij. De meeste 
hoedpaddenstoelen zijn in de loop van november 
vergaan. Toch blijven nog veel zwammen over, die 
zich van de winter weinig aantrekken. Als je op onze 
baan eens in de omringende bosjes kijkt zie je veel 
soorten. 
Gien Bouwman stuurde mij een foto van de Echte 
Tonderzwam. Deze groeit op dode en halfdode 
bomen, met berken als voorkeur. Afhankelijk van 
hun gastheer kunnen ze tientallen jaren oud 

worden. Door het 
nieuwe bosbeleid, 
waarbij dode en 
zwakke bomen niet 
meer opgeruimd 
worden, gaat het 
weer goed met de 
tonderzwam. Deze 
tonder- of 
tondelzwam werd 
vroeger gebruikt voor 
het maken van vuur. 
De tondel, plukjes 
van het zachte 

gedroogde binnenste, werd samen met vuurstenen 
in een tondeldoos meegenomen.  
 
De gele trilzwam wordt meestal aangetroffen op 
rottend hardhout, in dit geval op gesnoeid 
eikenhout. Onze vindplaats is in het laatste 
eikenbosje links op Geel 4. Het geleiachtige 
vruchtlichaam is glanzend geel tot knaloranje van 

kleur en kan flinke 
afmetingen 
bereiken, tot 10 
cm.  
Deze niet-eetbare 
paddenstoel komt 
op een groot deel 
van het noordelijk 
halfrond voor. 
 
Woekeringen in de natuur: de eikengal 
In ons land komen op de zomereik 78 verschillende 
gallen voor. Gallen zijn woekeringen die 
plantendelen een abnormaal aanzien geven. Ze 
ontstaan door bacteriën, zwammen, wormpjes, 
mijten of insecten, die op de planten parasiteren.  

De galverwekkers 
ontregelen en 
veranderen de 
normale werking van 
plantenhormonen die 
verantwoordelijk zijn 
voor lengte- en 
diktegroei, 
vruchtvorming, 
bladval, uitlopen en 
transport van 
voedingstoffen. 

Van de gallenverwekkende insecten zijn de 
galwespen het bekendst. Met haar legboor legt een 
vrouwtjesgalwesp een ei in het plantenweefsel. Als 
dat weefsel gaat uitgroeien tot een blad, een 
bloem, een stengel of een vrucht, dan groeien de 
cellen die het eitje omringen sterker uit dan de 
overige cellen en veranderen ze in een gal.  
Binnenin de gal is een holte, waarin de larve leeft 
die uit het eitje is gekomen en die zich voedt met 
de sappen, die door de wand van haar kamertje 
worden afgescheiden. 
Voordat ze zich binnenin de gal verstopt, vreet de 
larve een gang naar de schil van de gal. De wesp, 
die uit de pop komt, doorbreekt de schil, waarin 
een gaatje overblijft.
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Op de nieuwjaarsreceptie 
werd de jeugdgolfer van het 
jaar bekend gemaakt. Deze 
titel ging dit jaar naar Guido 
Mulder. Zijn opmerkelijkste 
prestaties van 2017: een 
aanzienlijke handicap 
verlaging, overall winnaar van 
categorie 1 bij de NNO, en 
samen met Michel van Zijl 
won hij het 

clubkampioenschap foursome. Wat een mooie 
prestaties Guido! En van harte gefeliciteerd. 

Ook dit jaar spelen we weer NNO wedstrijden. De 
kalender is als volgt: 

Zondag 13 Mei  - Golfclub Lauswolt – 
Beetsterzwaag 

Zondag 27 Mei  - Golfclub de Groene Ster – 
Leeuwarden  
Zondag 24 Juni  - Golfclub Holthuizen – Roden 
Zondag 8 juli  - Golfclub de Semslanden – 
Gasselternijveen 
Zondag 15 Juli  - Golfclub Duurswold – 
Steendam 
Zondag 19 augustus  - Golfclub Zwolle 
Zondag 16 September - Drentsche Golf & 
Country Club – Zeijerveen (onder  voorbehoud) 
Zondag 7 Oktober - Noord-Nederlandse Golf 
& Country Club – Glimmen finale 

Nieuw dit jaar is dat we weer 
clubkampioenschappen voor de jeugd organiseren. 
Er zal weer een clubkampioenschap strokeplay en 
matchplay georganiseerd worden. Er volgt te zijner 
tijd meer informatie over de data en de organisatie.

Karin van Esch

In ‘De favoriete club van…’ spreken we een jeugdlid 
over zijn of haar golfervaringen. Kian de Roo (hcp 
46) is een van de nieuwere golfers binnen de jeugd 
van de Drentsche, maar wel een met een swing 
waar vele andere golfers – waaronder zijn vader – 
wel een beetje jaloers op zouden kunnen worden. 

Hoi Kian. Wat is jouw favoriete golfclub? 
‘De ijzer 7, daar ben ik mee begonnen. Het ging 
toen niet heel redelijk, de ballen vlogen echt alle 
kanten op!’ 
Leuk, en heel bijzonder dat je dat nog weet. Hoe 
ben je eigenlijk begonnen met golf, Kian? 
Kian: ‘Door mijn vader, hij golfde al een klein 
beetje.’ 
Vader van Kian: ‘Ik heb tussen mijn dertiende en 
twintigste ook gegolfd en het leek me leuk Kian nu 
een keer mee te nemen. Het golfen vond hij gelijk 
superleuk.’ 
Kian: ‘Ik vind het leuk om een golfbal goed te 
raken!’ 
Vader van Kian: ‘Die eerste keer zei Kian dat hij het 
een fijn gevoel vond om een golfbal goed te raken 
en toen zijn we samen (weer) begonnen met golf.’ 

En zo is het; een golfbal goed raken is zo’n beetje 
het beste gevoel in het hele spelletje. Doe je nog 
aan meer sporten? 
Kian: ‘Ik speel ook nog basketbal, dat is de 
nationale sport in de Filippijnen. Het zit in de 
familie, mijn ooms speelden het en ik nu dus ook.’ 
Vader van Kian: ‘Kian komt oorspronkelijk uit de 
Filippijnen. Hij is sinds mei 2015, pas twee jaar, hier 
in Nederland.’ 
Echt? Dat wist ik niet. Je spreekt echt vlekkeloos 
Nederlands, Kian. Je bent dan vast ook ver met 
school, in welke groep zit je? 
‘Ik zit nu in groep 6!’ 
Groep 6, de groep vol rekenen en taal. Veel werk, 
herinner ik me. Zet ‘em op! Het einde van 2017 is nu 
bijna daar, wat wil je bereiken in 2018? Heb je nog 
doelen? 
‘Ik wil graag bezig met een lage handicap. 
Misschien rond de hcp 40 of lager?’ 
Nou Kian, ik heb goede hoop dat je die handicap 
40 gaat halen. Ik vond het heel leuk om je te mogen 
interviewen, je bent een van de meest enthousiaste 
jeugdleden tot nu toe. Hopelijk zien we elkaar snel 
weer op de golfbaan.

De favoriete club van… Kian de Roo 
Koen Hazekamp
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De laatste Algemene Ledenvergadering, die door 
een kleine zestig leden werd bezocht en waarvoor 
nog eens 18 leden zich officieel hadden afgemeld, 
had voor alle aanwezigen in ieder geval één grote 
verassing: oud-voorzitter Henk van Halteren werd 
vanwege zijn langdurige en grote inzet voor de 
vereniging benoemd tot Lid van Verdienste. Een 
ontroerde Henk van Halteren nam de oorkonde en 
bloemen in ontvangst en is naast Dik Boers nu het 
tweede Lid van Verdienste. Voor beide wordt een 
speciaal reverspeldje georganiseerd. 

Daarnaast werd 
afscheid genomen 
van Corian 
Kaipatty als 
secretaris van het 
bestuur en 
kondigde 
penningmeester 
Arend Mulder aan 
zijn termijn met in 

ieder geval een jaar te verlengen. Reina van Dijk 
volgt Corian op als secretaris en het bestuur wordt 
aangevuld met Martin Kanninga en Gert Melinga. 

Na de vergadering nam oud-hockey-international 
en bedrijfslid Willemijn Bos de leden mee op de 
route die zij aflegde van jeugdig lokaal talent naar 
de topsport, oftewel van Paterswolde naar Rio. Die 
weg ging langs hoogte- maar ook dieptepunten, 
zoals het missen van de Olympische Spelen van 
2012. Ze vertelde hoe zij altijd wilde aanhaken bij 
anderen die ergens goed in waren, haar blik op het 
einddoel verplaatste naar subdoelen en welke 
belangrijke rol het team speelde. Haar route 

eindigde met een zilveren medaille op de 
Olympische Spelen van Rio de Janeiro in 2016. 

Jelle Pauw vertelde daarna ook over een route naar 
de top, in dit geval hoe de DG&CC zich steeds 
verder kan verbeteren met behulp van het nieuwe 
onderzoek ‘Players 1st’ op weg naar een toppositie 
in de golfwereld. Dit online systeem dat door alle 
golfbanen van Nederland kan worden gebruikt, 
geeft voor de golfbranche veel inzicht in trends, 
onder andere dat golfers blijkbaar meer naar 9 
holes spelvormen toegaan, vooral in het westen van 
het land. Voor de DG&CC is het van belang te 
weten waar de aandachtspunten en prioriteiten 
liggen om het ‘golfgeluk’, een sleutelbegrip van de 
DG&CC te vergroten. Aandachtspunten daarbij 
blijken onder andere de greens te zijn en de prijs- 
en menukeuze bij de horeca.  Alle leden van onze 
club krijgen jaarlijks op verschillende momenten in 
het jaar een enquête toegestuurd.  Een opvallende 
uitkomst van de enquête van het eerste jaar is dat 
de lessen bij ons erg goed worden gewaardeerd. Zó 
goed zelfs, dat pro Martin Kanninga de op een na 
best gewaardeerde golfpro van Nederland is 
geworden! En daar zijn we natuurlijk met z’n allen 
weer trots op.

Algemene ledenvergadering 
Eric Afman
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Bert v/d Plas

Het was zo’n dag dat een verkeerde opmerking 
latent sluimerende onlustgevoelens kunnen doen 
omslaan in een serieuze aanval van chagrijn. 
   De avond ervoor hadden weer veel mensen zich 
vermaakt bij het programma ‘Mijn man is klusser’. In 
deze aflevering stond een man centraal die al zo’n 
kleine drie jaar bezig was met de renovatie van een 
badkamer. De kraan hing al (en hij hing dan ook 
echt). De rest van de badkamer stond nog in de 
dozen waarin ze gekocht waren. Om te kunnen 
douchen zag zijn vrouw geen andere mogelijkheid 
dan zich te laten opnemen in een zwaarbewaakte 
afdeling van een kliniek voor geestelijke 
aandoeningen. 
   En ik was die klusser. 
Om de zwartomrande dag toch nog enigszins te 
redden dacht ik aan een paar hooltjes die me al wel 
vaker door wat donkere perioden hadden geloodst. 
In deze gemoedstoestand zette ik mij aan aan een 
slecht afgeregelde kop automatenkoffie waardoor 
mijn humeur alsnog met een klap onderuitging. 

Tegenover mij nam een opgewekt ogende, keurig 
verzorgde heer plaats waardoor ik me nog sterker 
bewust was van mijn 'dubbelka' humeur.  
   ‘Ik wacht hier op mijn vlijtgenote’ verstond ik. 
   ‘Wie mag die vlijtgenote dan wel zijn?’ vroeg ik 
zonder het chagrijn geheel uit mijn stem te kunnen 
weren (ik kon het niet nalaten ‘vlijtgenote’ met 
ongepaste stemverheffing uit te spreken). 
   ‘Dat is een dame die ik onder bijzondere 
omstandigheden hier heb ontmoet. Zal ik u dat 
vertellen?’ vroeg hij onverminderd enthousiast. 
   ‘Kan ik er nog onderuit’ deed ik een poging. 
   ‘Ik liep hier laatst mijn rondje en moest me even 
terugtrekken omdat een man nou eenmaal ‘gotta 
do what a man’s gotta do’, begrijp je’ negeerde hij 
mijn halfslachtige poging tot iets van humor. 
   ‘En terwijl ik daar zo sta hoor ik ineens voor me 

een stem die zegt: ‘Houdt u daar ook zo van, in de 
vrije natuur. Toch wel enigszins verrast kijk ik nog 
eens goed en zie achter het gebladerte een dame, 
die aan de houding te zien, ook een klein 
boodschapje aan het doen was. Ziet u het voor u?’ 
deed hij een beroep op mijn fantasie. 
Zijn lege blik gaf aan dat hij het moment opnieuw 
beleefde. 
Zijn moment duurde helaas niet lang genoeg om er 
volledig in op te kunnen gaan. 
Ik deed een poging maar kwam niet zo ver als 
gewild. 
Ik zei: ‘Voor het perfecte plaatje heb ik toch nog iets 
meer aan details nodig.’ 
   ‘Zo’n gezamenlijke missie schept toch een band.’ 
vervolgde hij onverstoorbaar. 
   En zonder op mijn reactie te wachten ging de 
lekker-in-de-vrije-natuur-plasser, na uitwisseling van 
de nodige beleefdheden, door met zijn verhaal over 
hoe gezellig ze gepraat hadden over allerlei zaken. 
   Over dat de vrije natuur de enige echte gender-
WC is. Over dat Trump wel erg op Tromp (ook zo’n 
deugtniet) lijkt en dus wel Nederlandse voorouders 
moet hebben. 

   Over het volgende was ze in tranen.  
Twee maanden geleden, verhaalde ze, had zij in 
enen een mol in de tuin. Zoals iedereen weet kun je 
daar moeilijk van af komen. We hebben ‘m Linda 
genoemd, zei ze. Linda de Mol. Daar kan TV-kijkend 
Nederland ook bezwaarlijk van af komen. We 
hebben van de nood een deugd gemaakt en Linda 
in huis gehaald. Het duurde even maar na een paar 
weken was Linda zo tam dat ze uit de hand at. We 
raakten gehecht aan het beestje. Een week geleden 
maakte Linda een uitstapje naar de buren. Die 
hebben een terriër, gek op mollen en dan weet je ‘t 
wel. Weg Linda. Nu hebben wij een Doberman 
Pinscher gekocht. Die zijn gek op terriërs, eindigde 
zij haar verhaal.* 

   We waren het er samen over eens dat je van dit 
soort momenten moet genieten maar dat het wel 
uitmaakt met wie. 

De redactie neemt geen enkele 
verantwoordelijkheid voor de 
inhoud van onderstaand artikel.



   En zij zei dat als je elkaar in zo’n entourage 
ontmoet je meteen van die persoonlijke gesprekken 
hebt.  
   ‘Zo hebben we de tijd volgepraat. En nu lopen we 
af en toe een rondje en verenigen we vaak het 
noodzakelijke met het aangename.’ besloot hij. 

   ‘Wat denkt u, zou ze met mij ook wel ‘n keer in 
gezamenlijke afzondering willen?’ haakte ik gretig in 
op zijn geestdriftig betoog. 
   ‘Denk het wel, ze is niet eenkennig’ zei hij.  
Dit vooruitzicht deed me voelbaar goed. 

* Zie: https://www.youtube.com/watch?v=JeYaO0-
ckfw&feature=em-comments 

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in juni 2018 
verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 20 

mei 2018 in de mailbox 
zeijdelinks@dgcc.nl.



20

 Suco Sarkinovic : New Figurative Symbolism 

Toen Suco als student werd gevraagd, beschreef hij 
zijn werk altijd als subtiel metafysisch. Op het 
grensvlak, licht verborgen. Gedurende de tijd is 
daar het een en ander aan toegevoegd. Het 
humanisme, de renaissance en de verlichting 
leggen de grond onder zijn idealen. 

Filosofie en geschiedenis brengen hem in de 
wereld van het verleden. Ze helpen om de tijd en 
ruimte beter te begrijpen en te systematiseren. 
Fantastische oud-Griekse mythen, zij zijn de 
grootste bron van inspiratie voor zijn huidige werk. 

Suco presenteert je zijn titanen! 

De expositie in het Clubhuis is van begin april tot 
en met eind juni. 
Bezoek ook de website van Suco: 
www.sucosarkinovic.nl.
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00

  

Beter golfen zonder blessures 
Golffysiotherapeut helpt u met uw handicapdicap
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Een
prettige kennismaking


